
Izvod iz zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Vijeća roditelja OŠ Draganići održane dana 

04.10.2023.g. u školskoj knjižnici 

 

 

Dnevni red 

 

1. Konstituiranje sjednice Vijeća roditelja OŠ Draganići za šk.g. 2023./2024. 

2. Izbor predsjednika, zamjenika predsjednika te zapisničara, 

3. Upoznavanje s djelokrugom rada Vijeća roditelja, 

4. Plan rada Vijeća roditelja za šk.g. 2023./2024., 

5. Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada OŠ Draganići i Školskog kurikuluma za 

šk.g. 

2022./2023. 

6. Školski kurikulum za šk.g. 2023./2024. 

7. Godišnji plan i program rada OŠ Draganići za šk. g. 2023./2024., 

8. Razno 

 

Sjednica je započela s radom u 18,00 sati. 

Sjednicom predsjeda ravnateljica Marica Jurčić sve do odabira predsjednika Vijeća roditelja. 

Na sjednici je bilo prisutno 8 od 10 predstavnika Vijeća roditelja. 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

AD 1) 

Odabrani predstavnici roditelja potpisali su obrazac s osobnim informacijama čime su potvrdili 

svoj odabir te privolu vezanu za obradu podataka. 

AD 2) 

Za predsjednicu Vijeća roditelja jednoglasno je izabrana Sanja Vrbanić Stanićak, za zamjenicu je 

izabrana Ivana Bahorić većinom glasova te za zapisničarku Valentina Pleš. 

AD 3) 

Ravnateljica je prisutne predstavnike upoznala s radom Vijeća roditelja I njihovim obvezama. 

AD 4) 

Plan rada Vijeća roditelja predsjednica je predložila da se iznese na idućem sastanku s kojim su se 

svi prisutni složili. 

AD 5) 

Ravnateljica je izvijestila o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada Oš Draganići za šk.g. 

2022./2023. gdje je ravnateljica istaknula problem s dobavljačem hrane te da više ne sudjelujemo u 

projektu „Školska shema” kao i problem čišćenja dimnjaka. 

AD 6 i 7) 

Ravnateljica je prisutne upoznala sa školskim kurikulumom te Godišnjim planom i programom rada 

škole OŠ Draganići šk.g. 2023./2024. te je spomenula da je Ministarstvo donijelo novi standard za 

škole po kojima bismo mogli dograditi /proširiti školu i tako iskoristiti sredstva. 



AD 8) 

U posljednoj točki istaknuli su se problemi vezani za prijevoz učenika, nepravovremeno 

obavještavanje roditelja kanalima brže komunikacije (npr.putem grupa). Ravnateljica je potvrdila 

problem i obećala pronaći dugoročno rješenje, a trenutno će prijevoz preostalih učenika odraditi 

školski kombi. Također su prisutni članovi istaknuli problem nečuvanja djece prilikom čekanja 

autobusa, problem teških torbi te neispunjavanje radnih bilježnica kao i neprovođenje 

potpomognutog učenja prije testova tijekom A2 obaveznog programa. 

 

Sastanak je završio u 20:20 sati. 

 

 

 


